
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 7. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 700
Vil ministeren oplyse, hvor mange fly, der har foretaget overflyvninger over
færøsk luftrum årligt i perioden 2009-2011, hvilke afgifter, der er opkrævet i
DKK i den forbindelse, hvordan sådanne afgifter fastsættes, hvilke årlige ind-
tægter og udgifter i DKK var forbundet med administrationen af færøsk luftrum
årligt i samme periode, samt hvem der opkræver afgifterne og afholder udgif-
terne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Edmund
Joensen (SP).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Edmund.Joensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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